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Het is goed dat er steeds meer beeld komt van hoe de entree van Zoetermeer

vanaf de Rijksweg A12 verbeterd kan worden en tegelijk de woningbouw een

impuls kan krijgen.

In het oebiedsontwikkelinosplan wordt aangekondigd dat in de MER aandacht

komt voor cultuurhistorie. Wij zijn daarmee ingenomen. Dat een

beeldkwaliteitsplan wordt opgesteld is ook positief. Ook goed is dat de Voorweg

wordt gemarkeerd als "historisch lint". want dat biedt aanknopingspunten voor

een betere overgang tussen oud en nieuw dan er nu aan de noordkant van het

Entreegebied is.

In 2017 hebben wij al Uw aandacht gevraagd voor het complex aan het Kinderen

van Versteeohplein als voorbeeld van een multifunctioneel complex in de

Nederlandse stijl van het structuralisme. Het is in de stukken echter onduidelijk

waar en wanneer dit complex aan de orde komt en wanneer de cultuurhistorische

waarde ervan wordt bekeken.

Wij zouden het op prijs stellen als werd oepreciseerd over welk gebied de MER

gaat - het hele plangebied of komt er per onderdeel een aparte MER? De vraag

ook is welke kavels onder het bestemmingsolan voor het middenqebied gaan

vallen. Verder is van belang of het Kinderen van Versteeohcomplex al snel tot
ontwikkeling zal worden gebracht of pas als MER en bestemmingsplan zijn

vastgesteld.


